
Z Á P I S N I C A 

z 27. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Andovciach dňa 12.03.2025, 

konaného v kultúrnej sále obce Andovce. 

 

 

Prítomní:          starosta obce, 

                          poslanci OZ dľa prezenčnej listiny    

                                             

 

1/ Otvorenie zasadnutia  

 

27. zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce privítaním prítomných. 

Program: 

1./    Otvorenie zasadnutia 

2./    Určenie overovateľov zápisnice, návrhovej komisie a zapisovateľa 

3./    Program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

4./    Pripomienky a dopyty obyvateľov obce  

5./    Pridelenie obecných nájomných bytov  

6./   Zmena rozpočtu obce č. 1/2025 

7./   Návrh VZN č. 7/2024 o vyhlásení záväzných častí  ÚP obce Andovce  

8./   Schvaľovanie ÚP Andovce 

9./   Návrh VZN, ktorým sa mení VZN č. 6/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za  

       komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2025 

10./ Návrh VZN o poskytovaní finančného príspevku na stravovanie dôchodcov 

11./ Návrh VZN o poskytovaní jednorazového finančného príspevku pri narodení dieťaťa 

12./ Žiadosť o bezplatné zrušenie predkupného práva-Ing. Andrea Hôrčik, Ing. Peter Hôrčik 

13./ Správa o výsledku kontroly  č. 1/2024 a 1/2025 

14./ Návrh schválenia úveru k projektu „Infraštruktúra modernizácie poľnohospodárstva, časť  

       Severovýchod“ a „Náučný chodník k parku“ 

15./ Interpelácia poslancov 

16./ Rôzne 

17./ Diskusia  

18./ Záver 

 

Starosta obce skonštatoval, že prítomná je nadpolovičná väčšina poslancov, takže zasadanie je 

uznášaniaschopné. 

k bodu 2/ 

Do mandátovej a návrhovej komisie navrhol členov v zložení: Ing. Jozef Cseri, Ing. Miroslav 

Tamáš 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 312/12032025: 



Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Viktor Kiss, Peter Puss 

Hlasovanie k uzneseniu č. 313/12032025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil: Helenu Nagyovú 

Hlasovanie k uzneseniu č. 314/12032025: 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie obecné zastupiteľstvo vzalo jednohlasne  na vedomie 

 

k bodu 3/ 

Starosta oznámil, že program zasadnutia poslanci obdržali a bol zverejnený aj na webovej 

stránke obce.  

- Poslankyňa Mgr. Kuzmická navrhla doplniť program o bod odvolania členov kultúrnej 

komisie, starosta navrhol posunúť programový bod 6/ k návrhom schválenia úverov 

k jednotlivým projektom, nakoľko s nimi súvisia 

Hlasovanie k uzneseniu č. 315/12032025 

Za  predložený návrh: 0  

Proti: 8 /Ing. Natália Csemezová, Ing. Jozef Cseri, Gejza Jóba, Viktor Kiss, Mgr. Zuzana 

Kuzmická, Martin Opálený,  Peter Puss, Ing. Miroslav Tamáš,  

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh nebol schválený 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 316/12032025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  



Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

O 17,25 hod. sa na 27. zasadnutie OZ dostavil poslanec p. Alexander Puss 

K bodu 4/ 

Pripomienky a dopyty obyvateľov:  

- p. Magdaléna Baloghová – je rada, že po rokoch budú pre dôchodcov obedy, ale nesúhlasí s 

tým, že dôchodcovia sa musia preukázať výškou dôchodku. Je to v rozpore s ochranou 
osobných údajov a v iných obciach to tok nefunguje. Poslanec Ing. Cseri- na takomto základe 

to funguje napr. aj v Nových Zámkoch a v Bánove. Obecné zastupiteľstvo potrebuje vedieť 

výšku dôchodkov záujemcov o stravu, nakoľko v zmysle navrhovaného VZN  od toho závisí 

výške príspevku pre jednotlivých stravníkov.  

- p. Kissová – nájomníčka obecného bytu sa informovala, či bude realizovaná výmena kotlov 
v nájomných bytoch na Školskej ulici. Spomínané kotle sú poruchové, ani teraz jej kotol 

nefunguje a nemá ani teplú vodu. Starosta uviedol, že výmena kotlov v súčasnosti nie je 

plánovaná a opravu zabezpečuje opravár priamo z obce. 

- P. Melišková – obyvateľka obce z Jazernej ulice – sa informovala ohľadne plánovaného 

predaja rožného pozemku na Jazernej ulici, ktorý je najnižšie položeným pozemkom v ulici. 
Vyslovila svoje obavy, nakoľko ich dom je posledným domom na ulici a majú v prípade 

prívalových dažďov problémy už teraz, lebo im stojí voda na dvore. Pri kúpe pozemku im 

bolo povedané, že susedný pozemok sa predávať nebude ako stavebný pozemok. Teraz by radi 
vedeli, aké sú plány obecného úradu ohľade prípadného predaja pozemku. Starosta-je to na 

diskusiu, či bude pozemok na predaj. Poslanec Opálený – za týchto podmienok pozemok na 

predaj nebude. 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 317/12032025 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

k bodu 5/ 

Predseda bytovej komisie p. Gejza Jóba oboznámil prítomných odporučením bytovej komisie 

vo veci pridelenia uvoľnených obecných nájomných bytov s účinnosťou od 01.04.2025 

nasledovne: 

- Školská ulica č. 163 byt č. 12 pre         Zoltán Kutrucz 

- Školská ulica č. 163 byt č. 3 pre           Peter Nagy 

- Ružová ulica č. 641 byt č. AII/7 pre     Milan Chmelo 

- Hlavné námestie č. 517 byt č. A/9 pre  Jennifer Králová 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 318/12032025 



Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

k bodu 7/ 

Obecné zastupiteľstvo rokovalo o navrhovanom Všeobecne záväznom nariadení č. 7/2024 o 

vyhlásení záväzných častí územného plánu obce Andovce, čo OZ jednohlasne odsúhlasilo.  

Hlasovanie k uzneseniu č. 319/12032025 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

k bodu 8/ 

Ďalším bodom rokovania OZ bolo prejednanie návrhu Územného plánu obce Andovce, ktorý 

OZ odsúhlasilo. 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 320/12032025 

Za  predložený návrh: 7 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 /Mgr. Kuzmická, Opálený/  

Predložený návrh bol  schválený 

 

k bodu 9/ 

Témou nasledujúceho bodu rokovania bolo prerokovanie návrhu Všeobecne záväzného 

nariadenia /VZN/  č. 1/2025, ktorým sa mení VZN č. 6/2024 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku  za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2025 podľa predloženej 

prílohy. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 321/12032025 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol  schválený trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov. 



 

k bodu 10/ 

OZ prerokovalo a následne schválilo návrh VZN č. 2/2025 o poskytovaní finančného 

príspevku na stravovanie dôchodcov. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 322/12032025 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol  schválený trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov. 

 

k bodu 11/ 

OZ prerokovalo a následne schválilo návrh VZN č. 3/2025 o poskytovaní jednorazového 

finančného príspevku pri narodení dieťaťa. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 323/12032025 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol  schválený trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov. 

 

k bodu 12/ 

Obecné zastupiteľstvo prejednalo žiadosť o bezodplatné zrušenie predkupného práva 

v prospech obce Andovce na 10 rokov viaznuce na nehnuteľnosť evidovanú na Okresnom úrade 

Nové Zámky-katastrálny odbor, v katastrálnom území Andovce na LV č.3108, pozemok 

parcely „C“ parc. č. 1386/17 ako orná pôda o výmere 735 m2 zapísané v časti C: ŤARCHY 

pod číslom V-6287/2017-č. zmeny12/2018 na základe žiadosti Ing. Andrey Hôrčik a Ing. Petra 

Hôrčika. Predsedkyňa  finančnej komisie oboznámila prítomných, že poslanci sa zhodli v tom, 

že nebudú podporovať výnimky zo zazmluvnených podmienok. 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 324/12032025 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

 



 

k bodu 13/ 

V ďalšom programovom bode  hlavná kontrolórka obce oboznámila prítomných so správami 

o výsledku kontroly č. 1/2024 a č. 1/2025, čo obecné zastupiteľstvo jednohlasne vzalo na 

vedomie.  

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 325/12032025 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh OZ jednohlasne vzalo na vedomie. 

O 19,00 hod. rokovaciu sálu opustil poslanec p. Jóba Gejza 

 

k bodu 14/ 

OZ prerokovalo návrh schválení preklenovacích úverov k projektom. Hlavná kontrolórka 

obce predniesla svoje stanovisko k dodržaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov 

financovania, čo OZ  jednohlasne vzalo na vedomie.  

Hlasovanie k uzneseniu č. 326/12032025 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh OZ jednohlasne vzalo na vedomie. 

Starosta upovedomil prítomných poslancov, že OZ musí najprv zrušiť pôvodné uznesenie 

k schváleniu preklenovacieho úveru z dôvodu zmeny výšky DPH.  

- Projekt „Náučný chodník v parku“ 

Hlasovanie k uzneseniu č. 327/12032025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

Po zrušení pôvodného uznesenie  OZ schválilo prijatie preklenovacieho úveru v sume 

56.960,00 € od Slovenskej záručnej a rozvojovej banky, a.s. na predfinancovanie NFP 

a prijatie rozpočtového opatrenia, ktorým sa zapracuje do rozpočtu úver vo výške 56.960,00 € 

na projekt „Náučný chodník v parku“ 

 



Hlasovanie k uzneseniu č. 328/12032025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

- Projekt „Andovce, infraštruktúra modernizácie poľnohospodárstva, časť 

Severovýchod“ 

Hlasovanie k uzneseniu č. 329/12032025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

- Po zrušení pôvodného uznesenie  OZ schválilo prijatie preklenovacieho úveru v sume 

474.160,00 € od Slovenskej záručnej a rozvojovej banky, a.s. na predfinancovanie 

NFP a prijatie rozpočtového opatrenia, ktorým sa zapracuje do rozpočtu úver vo výške 

474.160,000 € na projekt „Andovce, infraštruktúra modernizácie poľnohospodárstva, 

časť Severovýchod“ a prijatie rozpočtového opatrenia, ktorým sa zapracuje do 

rozpočtu úver vo výške 474.160,00 na projekt „Andovce, infraštruktúra modernizácie 

poľnohospodárstva, časť Severovýchod“ 

Hlasovanie k uzneseniu č. 330/12032025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

k bodu 6/ 

OZ prejednalo na základe príslušnych ustanovení zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtovÿch 
pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov zmenu rozpočtu č. 1/2025 
podľa predloženého návrhu č. 1/2025. 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 331/12032025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

 



Na základe poslaneckého návrhu poslankyne Mgr. Kuzmickej bolo navrhnuté vzdanie sa 

členstva v kultúrnej komisii členov: Mgr. Zuzana Molnárová a Benjamin Petrík. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 332/12032025 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh OZ jednohlasne vzalo na vedomie. 

 

k bodu 15/ 

Do interpelácie poslancov sa prihlásila poslankyňa Mgr. Kuzmická a požiadala hlavnú 

kontrolórku obce o vykonanie kontroly dodržiavania bodov Všeobecne záväzného nariadenia 

č. 2/2024 o podmienkach nájmu a prideľovania obecných nájomných bytov. 

 

Úplné znenie programového bodu 16./ a 17./  ako aj celého priebehu 27. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva je verejne dostupné na kamerovom zázname na facebookovej stránke obce 

Andovce.  

 

Po vyčerpaní bodov rokovania sa starosta poďakoval prítomným za účasť a 27. zasadnutie OZ 

ukončil. 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

 

 

                                                                                           Peter Puss                                                  

                                                                                          starosta obce       

                                         

 

 

 

 

Overovatelia:         Viktor Kiss                                              ................................................. 

 

                               Peter Puss                                               ................................................. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


